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2021-09-13 

Protokoll 7/2021 

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 13 september 2021 kl. 10:00-11:15, Skype 
 

Ledamöter Donald Monvall (OPOL) Ordförande-Org 
Lena Bosticco (OPOL) Ledamot-Org 
Yvonne Wheeler (OPOL) Ledamot-Org 
Barbro Kregert Lyden (OPOL) Ledamot-Org 
Gunnar Lindgren (--) Ersättare-Org 

  
Övriga närvarande Eva Frykler Avdelningschef 

Malin Lejonqvist Nämndsekreterare 
Moa Almerud Tjänsteman §§1-5 
Ann-Sofie Crona Tjänsteman §§1-6 

  
Justerare Donald Monvall, Gunnar Lindgren 
  
Datum för justering 2021-09-15 
  
Paragraf §§1-12 
  
Sekreterare Malin Lejonqvist 
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§ 1 
Mötet öppnas  

Sammanfattning av ärendet  
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens möte. 
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§ 2 
Dagordningen godkänns  
Dagordningen godkänns. 
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§ 3 
Val av justerare och tid för justering  

Sammanfattning av ärendet  
Ordförande Donald Monvall och Gunnar Lindgren kommer att 
justera dagens protokoll onsdag 15 september kl 12.00. 
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§ 4 
Anmälan av föregende mötes protokoll  

Sammanfattning av ärendet  
Föregående mötes protokoll anmäls. 
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§ 5 
Kulturaktiviteter för äldre  
Moa Almerud, utredare och analytiker på kulturstrategiska 
staben på kulturförvaltningen presenterar hur äldre kan ta del 
av kultur. Diskussion hur äldre ska kunna ta del av kultur. 
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§ 6 
Projekt Blåklockan  
Ann-Sofie Crona presenterar projekt Blåklockan. Projektet 
går ut på att utveckla samverkan med andra avdelningar 
inom till exempel missbruk, våld i nära relation, psykisk 
ohälsa, ohållbbara boendesituationer och 
vräkningshot/hemlöshet. Målet med pojektet är att ta fram en 
samverkansmodell för personer över 65 år med komplexa 
behov enligt ovan. 
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§ 7 
Inkomna handlingar  
Protokoll från KPR 2021-08-24 
  

Sammanfattning av ärendet  
Föregående mötes protokoll från KPR anmäls. 
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§ 8 
Stadsdelsnämndens kommande sammanträde  

Sammanfattning av ärendet  
Rådet framför följande synpunkter på ärenden till 
stadsdelsnämndens kommande sammanträde: 

 Ärende 5, Tertialrapport 2, HV 2021/697 
Eva Frykler ger en översiktlig genomgång avseende äldreomsorgen. 

 Ärende 8, Remiss om Motion om språkkrav i 
äldreomsorgen, HV 2021/414 

Rådet pekar på ett bra samarbete mellan förvaltningen och rådet i 
det här ärendet. 

 Ärende 17, Anmälan av ärendelista för Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd HV 2021/2 

Eva Frykler berättar att det registrerats 7 klagomål och 1 beröm 
under tidsperioden. 
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§ 9 
Information från förvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Eva Frykler lämnar följande information: 

 På förvaltningen planeras en succesiv återgång till 
arbetsplatsen. Nu när samhället öppnar upp igen kan det 
konstateras att vaccin är en framgångsfaktor. 

 Inom äldreomsorgen fortgår arbetet med basala 
hygienrutiner. 

 Krisledningsnämnden har tagit beslut att förlänga både 
förtstärkningsteamen och covidkortids till den 31 janauari 
2022. 
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§ 10 
Övriga frågor  
Kvarvarande frågor: 

 Regeringen har tilldelat alla kommuner extra anslag för att 
förstärka äldreomsorgen. Rådet vill ha en redovisning över 
hur Stockholms kommun använt dessa pengar. Det ska röra 
sig om ca 405 miljoner kr för Stockholms del. 

Eva Frykler berättar att stimulansbidragen ännu inte är helt klara. 
I staden är det Äldreförvaltningen som samordnar dessa och det har 
inte kommit ut direktiv hur stadsdelsförvaltningarna kan söka dessa 
ännu. 12,8 miljoner kronor har dock betalats ut hittills. Dessa medel 
ska användas under innevarande år och avser medel sökta för 
ensamhet, demens, psykisk hälsa, god och nära vård, digitala medel, 
tryggt mottagande och matlyftet. Även KUS-pengar (pengar för 
kompetensutveckling) har beviljats.  

 Rådet önskar statistik på antal hemlösa i Hässelby-Vällingby 
som är över 65 år.  

I staden som helhet uppskattar man att det finns 175 hemlösa 
personer som är över 65 år. För Hässelby-Vällingby är siffran 8 
personer.  
   
   
   

 Fråga från deltagare i rådet om utveckling av hemtjänsten 
avseende ledning och styrning. Vad har hänt i det 
avseendet? 

Eva Frykler berättar att man arbetar med intern styrning och ledning 
för att höja kvaliteten för äldre.  

 Fråga från deltagare i rådet om hur man samverkar med till 
exempel föreningar avseende aktivitetscenterna och i 
lokalfrågan. 

Eva Frykler pekar på pandemin som begränsat verksamheten under 
en lång period. När det gäller lokalfrågan hänvisas till kommande 
möte då lokalenheten kommer att medverka.  
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§ 11 
Nästa sammanträde  

Sammanfattning av ärendet  
Måndag den 18 oktober kl 10.00. 
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§ 12 
Sammanträdet avslutas  

Sammanfattning av ärendet  
Kl 11.20 
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